

Referat af bestyrelsesmøde d. 26. april 2024 i Hou Digelag

Deltagere:

Allan Lund (AL)
Christian Midtgaard Dam (CMD)
Knud Erik Sørensen (KES)
Kirsten Mølhavn (KM) via Teams
Jesper Mohr (JM)
Lee Pointing (LP) Referent
John Mouridsen (JM)

Dagsorden

1. Konstituering af bestyrelsen
2. Opfølgning på generalforsamling samt planlægning af fremtidig vedligeholdelse
3. Næste møde
4. Evt.

Ad.1.

Mødet blev afholdt på CMD kontor i Tranekær.

Bestyrelsen var fuldtallig og bestyrelsen konstituerede sig som følgende:

Formand Allan Lund

Næstformand Christian Midtgaard Dam

Kassere John Mouridsen

Sekretær og webmaster Lee Pointing

Bestyrelsesmedlem Jesper Mohr

Suppleant Knud Erik Sørensen

Suppleant Kirsten Mølhavn

Bestyrelsen er enig om at der skal arbejdes med stor åbenhed om bestyrelsens arbejde. Det er vigtigt at bestyrelsen er enig om retning og planer for foreningen ift. de store opgaver som venter forude. Dette gælder især for samarbejde med det nye digelag nord for Gustav Pedersens Vej, såvel som for planlægning af vedligeholdelsen af kystdiget.

Bestyrelsen ønsker at effektivisere sit arbejde med afholdelse af færre møder og med anvendelsen af Teams som møde platform.

Formanden og næstformanden udarbejder et forslag til fremtidige møder som skal afholdes frem til den næste generalforsamling (april 2025)

Ad. 2.

- CMD har fået tilsag fra Entreprenør Alf Jensen om vedståelse af tilbuddet i 120 arbejdsdage. Dette muliggør en afklaring af forholdene ved det nystartede digelag nord for GPV.
- Der har d. 26. april 2024 været afholdt møde med Karsten Lykkegaard, som repræsentant for den nystiftede forening. Foreningen afholder stiftende generalforsamling d. 24. maj 2024. Der er enighed i bestyrelsen og fra foreningen GPV Nord, at der skal være tæt kontakt mellem foreningerne inkl. udveksling af referater. AL bliver primær indgang og kontaktperson fra vores side. Foreningen GPV Nord har aftalt møde med Langelands Kommune og Kystdirektoratet d. 14. maj for at få afklaret myndighedernes krav til etablering af dige.
- Tidsplanen for etablering er indeværende år, inden efterår/vinterstormene.
- OBH er sat på hold indtil der træffes en beslutning om igangsættelse af digeprojektet. Dette er OBH indforstået med.
- Der blev drøftet indkøb af ler og sten. Vi har tilsagn om leret fra Tullebølle til indbygning i fløjdiget. Vi ønsker at leret flyttes til Hou så snart der er en afklaring om fløjdiget projektet. Vi får brug for en mængde ler til rekonstruktion af kystdige. AL kontakter Jens Oldenbjerg med

henblik på at undersøge mulighed for leveringen af en del af leret, afhængig af oplagingspladsens omfang.

- På generalforsamlingen blev der givet tilsagn om, at foreningen gerne betaler transport af sten. Stenene kan oplagres som tidligere på arealet lige efter Peter Tornby. LP følger op på levering af sten med Niels Christiansen.
- AL og CMD følger op på reklamations sag med Kasper Bøgeskov.
- LP kontakter Hans Kurt Johnsen med henblik på overdragelse af digelagets dokumenter/arkiver mv.
- AL nævnte behovet for en fast tilknyttet entreprenør. CMD foreslog at vi indgår en rammeaftale med en entreprenør. Evt. efter afholdelse af en tilbudsrunde.

Ad. 3.

Næste møde d. 11. juni på Teams. CMD sender kalender indkaldelsen.

Dagsordenspunkter: siden sidst, møderække, anlægsprojekter (vedligeholdelse og fløjdig), fil lagring.

Ad. 4.

CMD foreslog, at vi anvender en internetbaseret fillagring til vores dokumenter mm.

LP undersøger muligheder. Vi skal være obs på GDPR ifm. medlemslister mv.

Lee Pointing
Referent